
FAU møte 04.10.21, Finnøy Sentralskule/TEAMS, kl 20:00 

Referat 
 
Deltakere:  
Maiken Sevheim  
Reidun A Bråtveit  
Guri Eikeland (referent)  
Linn Kristin Flesjå  
Øyvind Eggebø  
Anne Lise Doran  
Johanna Nessa  
Anita Hjertviksten (TEAMS)  
Tove Bergjord (TEAMS)  
Bente Tjela (Rektor)  
 

1. Konstituering av FAU  
a. Leder - Guri  
b. Nestleder - Maiken  
c. Sekretær - Reidun  
d. SU/SMU verv 

i. SU leder -Anita 
ii. SU rep - Guri  
iii. SMU rep - Linn Kristin  
iv. SU/SMU vara - Øyvind  

 
2. Klassekasse 8. klasse (ved overgang for elever fra Fogn, Sjernarøy og Ombo) 

Sak avsluttes:  
Det har over flere år vært diskutert hvordan man skal løse ulik praksis av klassekasse ved 
overgangen til Finnøy Sentralskole i 8. klasse for elever fra andre øyer. 7. klasse ved FISK 
har ansvaret for å arrangere 17. mai på Finnøy, og overskuddet fra dugnaden har tilfalt 
klassekassen som startskudd for innsamling til klassetur i 10. klasse. Dette medfører at det 
kan oppleves "urettferdig" for de som starter i klassen og ikke har en dugnadspott og 
klassekasse og bidra med. Dette er en sak med mye historikk, og har vært håndtert ulikt 
ved flere trinn, og har for flere blitt opplevd ulikt. Det er basert på flere diskusjoner, 
fremlegging av problemstillinger og gjennomgang av mulige løsninger nå landet en endelig 
avslutning på saken som følger:  
Ved overgang til Finnøy Sentralskole i 8. klasse for elever fra andre øyer  
vil det ikke være noen krav til pengesum til klassekassen. Dagens ordning hvor 7. klasse 
arrangerer 17. mai vil bestå. 17. mai er i hovedsak for barna, og det er naturlig at det er 
foreldrene som arrangerer det.  
Aksjon til FAU å informere i sine klasser om vedtaket for å sikre at alle har denne info, 
og at dette ikke skal adresseres på foreldremøter.  

 
3. Vedtekter FAU 

a. Det har til nå ikke eksistert vedtekter i FAU på Finnøy, det ble beslutta før 
sommeren at dette måtte vi få på plass. Vi tar med forslag fra andre skuler sine 
vedtekter, og blir enige om hva som skal gjelde for oss. 

i. 3 representanter går gjennom og lager forslag som sees på og besluttes ved 
neste FAU møte.   

 
4. Visma kommunikasjonssystem 

a. Forslag til skolen om å implementere VISMA som kommunikasjonsplattform for 
hjem/skole-skole/hjem. (I tillegg til minskole, ikke som erstatning)  

i. Forslaget er ment som et kommunikasjonssystem for fravær eller andre 
praktiske opplysninger for barnet. Bente sjekker eksisterende system i 



kommunen, og tar opp saken med Håvard Østhus. Anne Lise Doran sjekker 
saken internt hos KFU mtp. hvordan andre skoler har løst dette.  

ii. Sak følges opp på FAU møte i november.  
 

5. Ønske fra flere foreldre om at ansatte ved Finnøy Sentralskole ikke skal være 
foreldrekontakter - konflikterende roller 

a. Saken ble diskutert i møtet. FAU legger ved et punkt i vedtektene om at 
klassekontakt og FAU verv fortrinnsvis ikke skal innehas av ansatte ved skolen. FAU 
leder melder til rektor om dette, som igjen informerer skolens ansatte. FAU 
representanter informerer også i sine respektive klasser om dette ved neste valg av 
representanter.  
 

6. Nye retningslinjer for buss og henting ved "avstikkere" ved overgang til ny leverandør? 
a. Innmeldt sak fra foreldre om at barn ved f.eks. Harås/Steinnes må gå "lange" strekk 

for å bli henta av buss, uten gangfelt/opplyst vei - dårlig skulevei. Hva har endra 
seg fra når Finnøy Buss kjørte? Hvordan håndteres denne saken videre? Kan/bør FAU 
engasjere seg?  

i. Dersom vedtaket blir endelig bør dette klages. Foreldrene selv må klage til 
kommunen med begrunnelse på farlig skolevei (manglende veilys, 
veimerking og veiskulder), 1. klassinger på stedet. Informasjon og link til 
tryggskolevei sendes til foreldrene.  

 
7. Informasjonssak:  

a. Politisk sak i år om ny økonomisk tildelingsmodell i skulen, FAU har bedt om å få gi 
innspel på saka før den skal tas opp politisk.  
 

 
 
Møtet avsluttes uten å komme gjennom agendaen, - nytt møte satt opp 25.10.21 for å komme 
gjennom resterende agenda.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Møte i FAU 25.10.21, TEAMS, kl 20:00 
 
Desse var med: 
Linn Kristin Flesjå-Johansen 
Johanna Nessa 
Heidi Bø Sangedal 
Maiken Sevheim Østhus 
Anne Lise Doran 
Øyvind Eggebø 
Guri Eikeland 
Reidun Aabrekk Bråtveit 
Bente Tjelta 
 
Meldt forfall: Anita Hjertviksten og Tove Bergjord.  

 
 

1. Vedtekter FAU 
 

Gjennomgang av forslag til vedtekter utarbeidd av leiar, nestleiar og sekretær. 
Vedtektene godkjennast med små endringar og tillegg på enkelte punkt. I følgje dei 
nye vedtektene me har godkjent, mangler me 2.vara til SU og SMU. Johanna Nessa 
stiller som 2.vara.  

 

2. Målform ved Finnøy Sentralskule 
 
Denne saka overførast til neste møte.  
 

3. Skulemiljø - spørsmål frå FAU og sak til/for rektor  
a. Status skulemiljø og tiltak ref. saker i FAU forrige skuleår + media i 

sommar 
i. Korleis kan FAU og foreldre/føresette vere med å bidra 

framover?  
 
Elevrådet gir gode tilbakemeldingar om skulemiljøet. Det gjennomførast 
tiltak på tvers av trinna for å skape eit godt klassemiljø, særleg på 
småskuletrinna. Elevrådet ser sjølv behovet for slike tiltak også på mellom- 
og ungdomsskuletrinnet.  
 
FAU vil gjere foreldrekontaktene merksame på ei forventning om to sosiale 
tiltak på trinnet i løpet av skuleåret. FAU vil lage ei liste med forslag til 
ulike sosiale arrangement basert på tidlegare gjennomførte tiltak . Linn 
Kristin vil sende mail til foreldrekontaktene på dei ulike trinna og samle 
idèar i ei liste. Denne lista vil rektor ta med i planen for heim-
skulesamarbeid.  
 
  

b. Oppfølging skulen har fra skuleleiinga kommunalt når 
skulemiljøundersøkinga viser så låge tal? 
 
Kommunen har eit team som kvart år eller annankvart år skal følgje opp skulen når 
det gjeld elevundersøkinga og nasjonale prøver. Teamet har vitja skulen i år.  
Rektor informerer om elevundersøkinga og seier at resultatet ved sentralskulen 
ikkje er spesielt dårleg jfr resultat frå andre skular. Finnøy sentralskule får inga 
spesiell oppfølging i høve dette, men kan få oppfølging/rettleiing ved behov. 
Lenden vert kanskje med på planleggingsdagen.  



 
 

4. Spørsmål til rektor: Ref. sak i Stavanger Aftenblad forrige veke om at det 
skal startast ein diskusjon på alle skular om leksepraksis. Kva er planen for 
involvering av foreldre/elevar/tilsette osv. ?  

 
Om ein skal ha leksefri eller lekser, og i tilfelle kva type lekser, er opp til kvar enkelt skule å 
bestemme sjølv. I løpet av skuleåret skal dette diskuterast, og både elevar og foreldre/føresette 
skal bli høyrde i saka. Elevrådet skal drøfte dette klassevis, og FAU må diskutere dette og 
representere alle foreldrestemmer. Sidan vil dette bli sak i SU. Dette vil òg vere tema på 
planleggingsdagen for lærarane 12. november.  

 

5. Stavangerstandarden for heim-skule samarbeid  
a. Sjå vedlagt stavangerstandard for heim-skule samarbeid (fleire fekk 

denne også i skriv forrige møte)  
b. Har FAU aktuelle tiltak eller kommentarar til korleis vi implementerer 

denne hos oss?  
i. Vedlagt også skulen sin handlingsplan for innføring av 

stavangerstandarden 
c. Einast om praktisk gjennomføring av kartlegging  

 
Denne saka overførast til neste møte.  

 
  
Overførast til neste FAU-møte.  
 
 

6. Forslag til ny skiltplan ved Finnøy Sentralskule 
  

a. FAU ynskjer at den planlagde dropp-sona flyttast frå gangfelt til ein av 
«veglommane», anten ved ballbingen eller mellom ballbingen og fotballbanen. 
Vidare at det oppfordrast til einvegskøyring frå Ryggjabø mot Fleirbrukshallen med 
innkøyring til hovudvegen mellom Fleirbrukshallen og parkeringsplassen når bussane 
står parkerte der morgon og ettermiddag. Rektor kontakter kommunen og ber om 
eit møte med representant frå FAU og tilsett på skulen for synfaring og for å 
diskutere saka. Det vart ikkje valt representant frå FAU til dette møtet.  

 


